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LIETUVOS MOKSLEIVIŲ SĄJUNGOS 

VALDYBOS POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS Nr. 23/05-11 

2023 m. gegužės 11 d. 

 

Posėdžio pirmininkas: Jonas Trumpa. 

Posėdžio sekretorius: Meida Kvedaraitė, Lauryna Laurinaitytė. 

 

POSĖDŽIO DALYVIAI: 

 

1. Austėja Ižganaitė; 

2. Elinga Norkutė; 

3. Emilis Mikulskis; 

4. Evelina Sliosoraitė; 

5. Ignas Janeliūnas; 

6. Jonas Trumpa; 

7. Karolina Žeimytė; 

8. Meida Kvedaraitė; 

9. Marija Lekandraitė; 

10. Raminta Kvekšaitė; 

11. Smiltė Alonderytė

 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Rudens forumas; 

2. Tarybos ir Valdybos dalyvavimas posėdžiuose; 

3. Valdybos kuruojamos biuro sritys; 

4. ŠMSM situacija. 

 

1. SVARSTYTA. Rudens forumas.  

Evelina Sliosoraitė pristatė Tauragės padalinio kandidatavimo į rudens forumo organizatorius 

skaidres ir video.  

Posėdžio dalyviai uždavė Evelinai Sliosoraitei klausimų: 

Raminta Kvekšaitė – per rudens forumus būna pristatoma nauja metinė veiklos programa. 

Kadangi nieko apie ją neminėjai, ar su komanda planuojate ją įtraukti į rudens forumą? 

https://www.canva.com/design/DAFfuTbLmEo/frAqPNqhp2M_K_5gGsgkpA/edit?utm_content=DAFfuTbLmEo&utm_campaign=designshare&utm_medium=link2&utm_source=sharebutton
https://youtu.be/zGB98zruqTY
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Evelina Sliosoraitė – taip 

Ignas Janeliūnas – kadangi per 2019 metų rudens forumą Tauragėje teko daug vaikščioti, o 

pristatyme paminėjai daug lokacijų, ar nepadidės laiko sąnaudos vaikščiojimui ir to 

koordinavimui? 

Evelina Sliosoraitė – atstumai labai maži, todėl netruks ilgai; jei teks eiti nuo Tauragės 

Martyno Mažvydo progimnazijos iki Tauragės „Versmės“ gimnazijos, kai atstumas yra 

didesnis, bus galimybė važiuoti nemokamais autobusais.  

Emilis Mikulskis – kadangi darbo grupės vyks pilyje, tai ar patalpose/klasėse yra projektoriai, 

ar tokius dalykus teks neštis patiems? 

Evelina Sliosoraitė – yra išmaniosios lentos.  

Emilis Mikulskis – kokia yra Tauragės savivaldybės jaunimo eilutė? 

Evelina Sliosoraitė – 1000€-1500€. 

Raminta Kvekšaitė – kadangi socializacija vyks ne miego vietoje, ar dalyvius parveš 

užsakyti autobusai, ar reikės pareiti? 

Evelina Sliosoraitė – į miego vietą nuveš maršrutiniai autobusai, o parveš užsakyti.  

Raminta Kvekšaitė – kada bus skelbiami projektai? 

Evelina Sliosoraitė – jie skelbiami ketvirčiais, būtų patogiausia lapkritį, nes galėtų skirti 

daugiau finansų.  

Ignas Janeliūnas – koks būtų bendras forumo biudžetas? 

Evelina Sliosoraitė – kadangi dalyvio mokestis atpirktų maitinimo išlaidas, visi likę pinigai 

būtų išleisti kitoms forumo išlaidoms.  

Emilis Mikulskis – ar tikrai lapkritį organizuoti rudens forumą yra geriausias pasirinkimas, 

nes atidaryti veiklos programą tokiu metu yra vėlu? 

Evelina Sliosoraitė – galima padaryti ir anksčiau, mes planavome lapkritį, nes taip gautume 

didžiausią rėmimą iš savivaldybės. 

 

Valdybos nariai diskutavo apie Tauragės padalinio kandidatūrą.  

Emilis Mikulskis – lapkritį organizuoti rudens forumą dėl metinės veiklos programos yra per 

vėlu, bet datą tvirtins Valdyba. Aš esu už kandidatūrą, nes viskas atrodo tvarkingai, 
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pastebėjau, kiek esu buvęs forumų, mokinių savivaldų konferencijų, kad komanda stipri, 

motyvuota, geba susikoordinuoti.  

Raminta Kvekšaitė – esu už kandidatūrą, bet kyla klausimas dėl projekto – jį ne visada 

galima laimėti.  

 

Vyko balsavimas dėl Tauragės padalinio kandidatūros į rudens forumo organizavimą. Balsai 

pasiskirstė taip: 

5 balsavo už. 

1 susilaiko. 

0 balsavo prieš. 

 

NUTARTA: Tauragės padalinys organizuos rudens forumą. 

 

2. SVARSTYTA. Tarybos ir Valdybos dalyvavimas posėdžiuose. 

Valdyba pasitarė ir nusprendė, kad Valdybos nariams jungtis į Tarybos posėdžius būtų 

efektyviau, nes jie vyksta rečiau. Pasisakymų prieš nebuvo. 

 

NUTARTA: Valdyba ir Taryba bendradarbiaus Valdybai jungiantis į Tarybos 

posėdžius.  

 

3. SVARSTYTA. Valdybos kuruojamos biuro sritys. 

Valdybos nariai pasakė savo kuruojamas biuro sritis. 

 

NUTARTA: 

Emilis Mikulskis kuruos komunikacijų ir politinių procesų sritis. 

Raminta Kvekšaitė kuruos sveikatos temas, programų ir pusės RRK sritis.  

Austėja Ižganaitė kuruos mokymų vadovus.  

Karolina Žeimytė kuruos darbą su nariais ir pusę RRK sričių. 

Ignas Janeliūnas kuruos finansų, tarptautinių reikalų sritis, prisidės prie regioninės jaunimo 

politikos.  



  

 

Asociacija     Tel. +370 688 54838 Įm. kodas 191972732 

Ukmergės g. 25,  El. p. lms@moksleiviai.lt A. s. LT84 7044 0600 0136 9875 

LT-08105 Vilnius www.moksleiviai.lt AB SEB bankas, b. k. 70440 

 

  

  

 

4. SVARSTYTA. ŠMSM situacija. 

Emilis Mikulskis paaiškino, kad šiuo metu Lietuvos moksleivių sąjunga bendradarbiaus su 

Švietimo mokslo ir sporto ministerija (ŠMSM) per viceministrus arba patarėjus.  

 

NUTARTA: bendradarbiauti su ŠMSM per viceministrus arba patarėjus.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                         Jonas Trumpa 

 

Posėdžio sekretorius             Meida Kvedaraitė, Lauryna Laurinaitytė 

 


